
Referat af møde i Udvalget for Traditionel Kørekultur den 7. juni 2023 kl. 16.00 hos Mads Milling. 
 
 
Alle var mødt:  
Carsten Brix 
Mads Milling Eriksen 
Henri Hage 
Sved Erik Raun 
Flemming Nielsen 
Ivan Bak 
Anders Horsbøl Nielsen 

 

1) Evaluering af vores dag hos Frede Svendsen. Skal vi gentage arrangementet Jylland? 

Gav et lille overskud, som er brugt på takke-blomster til arrangør på Hollandsturen. Carsten gemmer bilag i 
mappe. 

God tilslutning. Forslag om arrangement på Hessel. Samme koncept. Marts inden påske. Ivan og Anders 
snakker med HKR og Elisabeth på Hessel. 

2) Facebook. 

Vores opgave er bredden. Hvad skal vi lægge op? F.eks. vognportrætter. Vi aftalte at gøre noget for at få 
flere opslag. 

3) Tur til Norge. 11-15. sept. 

14 tilmeldinger. Hoteller bestilt. Økonomi går over Ivans konto. Carsten søger DKF om midler til gaver. 

4) Orientering omkring Den Gamle By i Århus 

Kuskene, som nu er ansat af Den Gamle By, ønsker nogle originale vogne at køre med. Overtager vogne fra 
Haderslev. 

5) Vognene i Haderslev 

Udvalg under SKS har ejerskab til 20 vogne, udstationeres hos medlemmer. Besigtiges en gang om året. 

6) Køreforbundets jubilæum 

Ivan orienterede. Omkring 40 deltagere. Jørgen Konge er hovedtovholder. Der er søgt om mange tilladelser 
og dispensationer. Alternativ placering i Dyrehaven, hvis ikke dispensationer kommer. 

7) Stævner og arrangementer i 2023 

18/6 Hjerl Hede. 6 deltagere 

16/7 Brahetrolleborg 



12/8 Gl. Estrup 

19/8 DKF jubilæum 

2/9 (køredag på Voergård) 

Sept.? Ledreborg (utraditionel) 

 

Diskussion om hvordan vi får flere til at deltage i stævner? Skal vi lave temaaftnerne rundt i landet?  

Passe på at få bredden med. Måske en gang i hver forening/selskab som et tilbud. 

Ser på erfaringer fra årets stævner. 

8) Dommere, hvordan finder vi nogle og hvem har vi? 

Vi vil lave et opslag, så interesserede kan melde sig og evt. være føl ved stævner. Evt  dommermøde i 
efteråret. 

 Carsten laver forslag til opslag. 

9) Evt. 

Henri: Fremlagde betragtninger om stævnet på Brahetrolleborg 2022. 

Mads: Øv, at folk ikke kommer til præmieoverrækkelse i påklædning. Anders stil det som krav i 
propositionerne. 

Svend Erik: Ønske om drejebog for stævne. Opfordre alle årets stævnedeltagere til at komme med 
bemærkninger. Følge op til efteråret. 

10) Næste møde: 

Fredag 20. okt. Kl. 12 Hos Flemming. 

Referent / Anders 


